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Lokalforum 
 

 

Referat af møde afholdt den 3. januar 2024 kl. 19 i Hjelm 
Forsamlingshus 
Tilstede: Lars Skov Andersen, Eva Birch Christensen, Lise Knørr, Ole Ørsted og Bent 
Jørgensen 
Afbud fra Emil Liljeberg og Jeppe Teis Just 
 
Vi fik en rundvisning af Ole i forsamlingshuset, som er godt udstyret til teater og koncerter – 
og forsamlinger i al almindelighed. 
 

Høringssvar til råderumskataloget 

Jeppe havde inden mødet fremsendt et sammenskrevet udkast til høringssvar, som vi 
gennemgik. Vi aftalte, at Lars skrev rettelserne ind og evt. sendte til Jeppe for korrektur mv. 

 

Vi aftalte også at sende det som læserbreve – delt op i forskellige emner, så det ikke ville 
blive forkortet af redaktionen. 

 

Høringssvaret er blevet til på baggrund af flere møder samt borgermøde om emnet. 

 

Næste opgaver 

Fanefjordskolens lokaler 

Vi skal i gang med dette arbejde, så vi ikke bliver overhalet af kommunen. 

 

Sara, som er forældre til barn på friskolen har kontaktet os for et samarbejde. De er en lille 
gruppe, som gerne vil i gang med forskellige aktiviteter på skolen. De har særligt fokus på 
værksteder, hvor skoletrætte børn kan komme og få en anden tilgang til fx matematik. 

 

Eva har talt med Sara og tilbudt at vi kan hjælpe med dels navn og formaliteter i forhold til 
ansøgninger. 

 

Vi aftalte, at Eva kontakter Sara for at høre om de kan mødes med os den 18. januar i 
Hårbøllehuset. Vi starter mødet med skolen, så gæsterne har mulighed for at gå hjem efter 
dette. Derefter tager vi fat på listen over arbejdsopgaver og prioriterer disse. 

 

Den 3. februar vil vi holde offentligt møde om emnet – hvad kan skolen bruges til – enten i 
Hårbøllehuset eller på skolen, hvis vi kan få tilladelse til dette. 


